
Jurij Zavec
v KS Triglav

Predsednik izvršnega sveta Jurij
Zavec se je odzval povabilu komu-
nistov prve osnovne organizacije v
krajevni skupnosti Triglav. Sprego-
voril jim je o razvoju občine v zad-
njih letih, o uresničevanju letošnjih
načrtov in o nalogah v prihodnjem
letu. »Na področju izvoza ciljev ne
bomo dosegli, če se ne bodo vklju-
čile v izvoz tudi OZO, ki doslej še
niso izvažale. Za nas je zelo po-
membna tudi realizacija načrtova-
nih naložb« Spregovoril je o ure-
sničevanju programa tretjega sa-
moprispevka, o urejanju prostora
\n stanovanjski gradnji. Komunisti
so nato s predsednikom razpravlja-
li o vlogi delovne skupnosti zapo-
slenih v krajevnih skupnostih.

Ob koncu sestanka so člani
osnovne organizacije spregovorili
tudi o novem vodstvu v naslednjem
mandatu Volilna seja organizacije
bo v prvih dneh decembra. S. D.


